
 

 

 

 

 

Reservation till Lunds kommunstyrelse, sammanträde 2020-11-04 

ärende 31. Motion från Sven-Bertil Persson (V) Garantera tio procent 

av lägenheterna i nybyggen till den sociala bostadspolitiken Dnr KS 

2019/0098 

 
Sverigedemokraterna reserverar oss mot det fattade beslutet, till förmån för vårt 

yrkande, som var det som KSAU hade föreslagit KS att besluta:  

 

”Servicenämnden ska få i uppdrag att från och med 2020 årligen redovisa till KS hur 

kommunen utnyttjar möjligheten att kräva 10 procent, och att den därmed ska anses 

besvarad.”  

 

Beslutet blev avslag till motionen, det som kvintetten röstade på. Motionären vill 

tydligen att man alltid ska kräva 10 procent, men så många behövs det ju knappast. Vi 

hade tyckt det vore intressant att får veta svart på vitt hur många procent av nybyggda 

lägenheter, och hur stort antal, som kommunen kräver och sedan använder. Hur många 

som går till personer som fått uppehållstillstånd av asylskäl, och hur många som 

används för andra sociala ändamål? Men nu blir det igen sådan rapport till KS.  

När motionen kommer till kommunfullmäktige kommer vi förmodligen att yrka avslag.  

 

För Sverigedemokraterna 2020-11-04 

 

 

_____________________ 

Hans-Olof Andersson 

Ledamot (SD) kommunstyrelsen Lund 
 


